
Bestyrelsesmøde ATK 27/4 – 2024 
Deltager: Peter, Mikkel, Per, Henrik, Lars, Magnus – Ikke til stede: Lene, Karin, Nikolaj 
 
Dagsorden gennemgået (Magnus) 
 

 
1. Status træner (Peter) 

Bestyrelsen drøftede udestående med Pawel omkring overgangen mellem forrige aftale og den nye aftale, 

der indgås med Pawel. Der mangler afregning for en del timer – det er svært for Pawel at indhente de 

timer, han skylder, for hans skema er allerede fyldt indtil ny aftale starter. Peter finder en rimelig løsning 

ift. Økonomien.  

 

2. Start Padel (Lars) 
Padel kan nu bookes 
Lars har indhentet tilbud omkring indgang til banerne. Foreslår samme låsesystem som 
indendørshallen med kode.  
Af sikkerhedsårsager sættes der hegn op mellem padel og fodbold – Henrik finder løsning 
 
Hvad med folk, der kender vil prøve padel? 
De kan få lov til at prøve det i maj, hvor der vil være mulighed for at låne bat og bolde i 
Sportscafeens åbningstid. Info kommer i nyhedsbrev. Lars indkøber bolde og bat 
 

3. Hawkeye-system til hallen. (Peter) 
Peter har været i kontakt med distributør af den teknologi. Det kan måle hastighed, hvor bolden 
lander osv – al date kan indsamles og tilgås. Systemet er godkendt til divisionstennis – det er det, de 
bruger i KB.  
For nu lægges forslaget på hylden, men klart en mulighed på et andet tidspunkt. Søg funding fra 
kommunen omkring det – Henrik laver et skriv omkring det. 
 

4. Status baner 
10 baner tilgængelige fra dags dato. 
Folk er glade for banerne.  
Der kommer grønne net på hegn på bane 1,2 og 7,8,9, 10 
 
Taget ml. 6 og 7 skiftes og tagrender bliver gjort fine 
 
 

5. Omklædning indendørs herrer (Lars) 
Omklædningsrum i hallen bliver renoveret i løbet af sommeren– nye klinker bl.a  
Lars har indhentet tilbud – det bliver fikset af hallens midler 
 

 

6. Fordeling af baner – mail fra Lene (Lene) 
Øvrige medlemmer synes, juniortræning fylder for meget 

Tre hverdage, hvor primetime er er fuldt af juniortræning 

 

En problematik, der er værd at tage løbende, for det er meget skiftende, hvor god muligheden er for 



øvrige medlemmer at booke baner. Nogle gange er der masser af plads, andre gange umuligt. 

Måske værd at kigge på, hvor mange juniorer, der kommer hver gang, for at undgå at 3 baner besættes af 

kun 4-5 juniorer. 

 

7. Kommunikationsansvarlig (Lene) 
Der mangler klar kommunikation udover nyhedsbrev omkring arrangementer 
Måske en kunne være ansvarlig for kommunikation til alle de henvendelser, der kommer. Henvis til 
der, hvor informationen står. 
 
Bud på løsning: Sidste uge hver måned udkommer information omkring arrangementer måneden 
efter - Det vil Charlotte fra sekretariatet gerne stå for – Efterfølgende slår Lene det op på Facebook 
for medlemmerne 
Fysisk kalender kommer også op i klubhuset 
 
 

8. AOB 

- Mikkel laver en opgørelse over elitespillere ift. øget brugerbetaling 
- Hegn i dør ved bane 1,2,3,4 bliver fikset 
- Der lægges planer om en sommerfest  

 
Næste bestyrelsesmøde 8/6 

 

 
 


